
Bestyrelsesmøde AAGS - Referat 

Dato: 02.07.2024 

Deltagere: Henriette, Rikke, Anette og Kristine  

• Godkendelse af referat og dagsorden 
Dagsorden og referat er godkendt.  
 

• Nyt fra juniorudvalget 
Intet nyt 
 

• Nyt fra springudvalg 
Michala tager over efter Kicki, når hun efter halloween træder tilbage som tovholder.  
 

• Nyt fra dressurudvalg 
Proportionerne til Klubmesterskab, nye bemærkninger med startberettigelse.  
Naya flytter opstaldning, men bliver i udvalget.  
 

• Nyt fra cafeteriaudvalget 
Vi er i tvivl om hvor meget automaterne bliver brugt.  
Der er en del reklamationer på både kaffe og slikmaskinen, vi overvejer at nedlægge dem.  
 

• Nyt fra Aktivitetsudvalget 
Opløst, hvad nu? 
Der er en masse gode ideer, som mangler tovholdere.  
Der søges tovholdere på klubbens facebookside.  
 

• Nyt fra fondsudvalget 
Opløst, hvad nu? 
Vi ønsker forslag til fonde og mangler hjælp til søgning.  
 

• Nyt fra regnskab 
 Der arbejdes på at få overført kontoen i Danske Bank til Sydbank, så alt er samlet.  

Der er bestilt dankort til kassereren, så diverse licenser kan betales, og der kan indbetales 
kontanter i bank.  
 

• Nyt fra Grimbühler 

• Nyt fra DRF/D4 

• Emner til drøftelse 
Arbejdsdag d. 03.08.2024, der inviteres til rengøring/klubdag. Vi håber på en masse hyggelige 
timer. Jørgen og Susanne sørger for aftensmad, bestyrelsen sørger for morgenmad.  
Evaluering af møde med stalden d. 02.07.2024. Da der var opstået en del misforståelse om 
bestyrelsens arbejde, valgte bestyrelsen at indkalde pensionærerne på Ågerupgård til et møde.  
Det var konstruktivt møde, med stor tilslutning.  
Særskilt referat kommer.  
Shetlænderne kommer d. 14/7 til hoppekåring. Cafeteriet er åbent.  
Start overvejelser af vinter-ridehusplan.  Denne færdiggøres til mødet d. 6/8 og vil være gældende 
fra d. 1/9. Bestyrelsen laver en meningsmåling blandt medlemmerne om ønsker og forslag til 
planen.  
 
 
 
 
 



 
• Evt. 

Førstehjælpskursus, bestyrelsen undersøger muligheden for DRF førstehjælpskursus for klubben 
medlemmer.  
Rytteryoga, klubben er blevet tilbudt at afholde rytteryoga kursus i rytterstuen. Bestyrelsen spørger 
ud blandt medlemmerne, om der er stemning om det.  
Fibernet udbyder, bestyrelsen har undersøgt andre udbydere på fibernet, for at spare penge. Der er 
kommet tilbud fra Hyper og Telia, prismæssigt er der mest at spare på Telia. Det forventes at vi 
skifter.  
 

 

 


